
Fra:                                              Erik Notevarp <erik.notevarp@gmail.com> 
Sendt:                                        torsdag 15. juli 2021 10:53 
Til:                                               Astrid Riise 
Emne:                                        Re: 21/49859 Rapport frå synfaring 09.07.2021 - gbnr. 244/24 Eidsnes indre 
  
Hei. 
  
Der du skrev i brevet at fritidsbustad vart tatt i bruk i 2020 av noverande grunneigar er en misforståelse. 
Vi har eid hytten en stund, men hytten har vært brukt mer fra 2020. Ellers sporadisk bruk årene før. 
  
Når det gjelder brevet sent 05.07.2021 fra deg andre avsnitt: De skriver om info om tilhøve på staden og 
biletedok. om utbedringer. Her må det påpekes at det ikke har vært foretatt noe utbedring pga der var 
ingen lekkasje. Dette ble bekreftet 09.07.2021 under befaringen med deg, Hogne Askeland og meg. 
  
Ville nevne dette så det ikke blir noen misforståelser. 
  
Mvh 
Erik Notevarp 
  
On Mon, Jul 12, 2021 at 12:39 PM Astrid Riise <astrid.riise@alver.kommune.no> wrote: 

Hei. 

Vedlagt følgjer notater frå  synfaringa den 09.07.2021.  

  
Helsing 
Astrid Riise | Rådgjevar Miljø og tilsyn 

Telefon: 56 17 14 49 

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00 

www.alver.kommune.no 
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